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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2023-12-11 
Anslaget sätts upp  2023-12-18 Anslaget tas ned  2024-01-09 
Förvaringsplats  

för protokoll 
Kommunstyrelseförvaltningen 

Underskrift ...................................................................................... 

 

Plats och tid: 
 

Lindeskolans aula, kl. 17:00-20:25 

Beslutande: Lillemor Bodman (M) 
Tomas Klockars (M) 
Monika Klockars (M), 1:e vice ordförande 
Göran Gustafsson (M) 
Conny Ärlerud (M) 
Carina Holm (M) 
Bertil Jansson (M) 
Jan Hansson (M) 
Jonas Kleber (C) 
Magnus Storm (C) 
Mathz Eriksson (C) 
Markus Lundin (KD) 
Bengt Storbacka (S) 
Elin Axelsson (S) 
Ulla Lundqvist (S) 
Jonas Bernström (S) 
John Omoomian (S) 
Nafih Mawlod (S) 
Intisar Alansari (S) 
Joacim Hermansson (S) 
Marie Adolfsson (S) 
Arnold Bengtsson (S), ordförande 
Fredrik Sundén Vessling (V) 
Gunilla Remnert (V) 
Ulf Axelsson (V) 
Stefan Andersson (MP) 
Jari Mehtäläinen (SD) 
Fredrik Rosenbecker (SD) 
Tommy Lönnström (SD) 
Roseel Siewersdotter (SD) 2:e vice ordförande 
Lars Ljunggren (SD) 
Anna Jensen (SD) 
Rickard Jirvelius (SD) 
Alessandro Lindskog (SD) 
Anders Persson (LPO) 
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Kalle Söderlund (LPO) 
 

Tjänstgörande 
ersättare: 

Marianne Sandberg (M) ersätter Anniette Lindvall (M) 
Tuula Marjeta (C) ersätter Maria Norling (C) 
Sanna Jansson (L) ersätter Nils Detlofsson (L) 
Sven-Göran Holm (KD) ersätter Margareta Andergard (KD) 
Bo Stenberg (S) ersätter Sofié Krantz (S) 
Ulla-Britt Öberg (S) ersätter Daniel Andersson (S) 
Susanne Trulsson (SD) ersätter Per Söderlund (SD) 
Krister Jakobsson (SD) ersätter Tom Persson (SD) 
 

Övriga deltagare: Anna Lundström, kanslichef 
Ebba Jansson, kommunsekreterare 
 

Utses att justera Ulla Lundqvist (S) och Alessandro Lindskog (SD) med Marie 
Adolfsson (S) och Göran Gustafsson (M) som ersättare 
 

Justeringens plats 
och tid: 

Kanslienheten fredagen den 15 december 2023 kl. 11.00 
 
 

Underskrifter 
 Sekreterare 

 
________________________________ 
Ebba Jansson 

 
Paragraf 

 
167 - 180 

 
Ordförande 

 
__________________________________________________________ 
Arnold Bengtsson 

 

Justerare 

 
__________________________________________________________ 
Ulla Lundqvist                        Alessandro Lindskog 
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Ärendeförteckning 

 
§167/23 Enkel fråga från Bengt Storbacka (S) om besvarande av 

interpellation 
  
§168/23 Motion från Bengt Storbacka (S) om att verka för etablering av 

ytterligare en matvaruaffär i Frövi 
  
§169/23 Svar på Motion från Magnus Storm (C) om att minska matsvinnet 
  
§170/23 Svar på Motion från Magnus Storm (C) om att seniorer kan vara 

vuxna i rummet för matro för elever på Lindbackaskolan 
  
§171/23 Redovisning ej verkställda beslut inom socialförvaltningen 

kvartal 2 år 2023 
  
§172/23 Redovisning ej verkställda beslut inom socialförvaltningen 

kvartal 3 år 2023 
  
§173/23 Förslag till nya stadgar för Riksbyggens kooperativa 

hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening 
  
§174/23 Medborgarförslag om att öka tillgängligheten till offentliga 

miljöer för rörelsehindrade 
  
§175/23 Medborgarförslag om parkeringshus vid vårdcentralen i 

Lindesberg 
  
§176/23 Interpellation från Stefan Andersson (MP) Ingalill Lennartsdotter 

(MP) till kommunstyrelsens ordförande om hur samarbetet 
mellan socialtjänst skola polis och barn- och ungdomspsykiatrin 
fungerar 

  
§177/23 Interpellation från Bengt Storbacka (S) till kommunstyrelsens 

ordförande om de första 1000 dagarna 
  
§178/23 Interpellation från Elin Axelsson (S) Bengt Storbacka (S) till 

kommunstyrelsens ordförande om äldreboende i Lindesbergs 
kommun 
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§179/23 Medborgarförslag om att göra vattentornet på Norra Bangatan i 

Frövi till en öppen vägg för konstnärer att måla på 
  
§180/23 Val av 7 ledamöter i styrelsen för Linde Energi AB, tidigare 

Närkes Kils Energi AB 
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KF §167/23   Dnr: KS 2023/368 

 

Enkel fråga från Bengt Storbacka (S) om besvarande av 
interpellation 

 

Beslut 

Den enkla frågan ställs och besvaras.  

Ärendebeskrivning 

Bengt Storbacka (S) har inkommit med en enkel fråga till 
kommunstyrelsens ordförande om besvarande av interpellation.  

Vid oktober månades kommunfullmäktige beslutade 
kommunfullmäktige att en interpellation som Bengt Storbacka (S) ställt 
till kommunledningen, inte fick ställas och besvaras. 

Kommunstyrelsens ordförande hade inkommit med ett skriftligt svar 
innan kommunfullmäktiges möte, innan beslutet fattades. Bengt 
Storbacka (S) ställer därför frågan till kommunstyrelsens ordförande, 
Tomas Klockars (M), om han ville svara på och debattera Bengt 
Storbackas (S) interpellation på oktobermötet. 
Förslag till beslut 

Den enkla frågan ställs och besvaras.  

_______ 
 

För kännedom: 
Bengt Storbacka (S) 
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KF §168/23   Dnr: KS 2023/152 

 

Motion från Bengt Storbacka (S) om att verka för etablering 
av ytterligare en matvaruaffär i Frövi 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

• Motionen besvaras med yttrande från näringslivsenheten daterat 
2023-06-13. 

Ärendebeskrivning 

Bengt Storbacka (S) föreslår i en motion att näringslivsenheten: 

• Verkar för ytterligare en matvaruaffär i Frövi  

• Snarast tar fram en lämplig plats för en etablering 

Motionen remitteras för yttrande till Näringslivsenheten för  

besvarande senast 1 september 2023.  

I svar daterat 2023-06-13 anger näringslivschef Wilhelm Magnusson att 

i Frövi tätort finns en befintlig matvarubutik som gjort betydande 
investeringar för att möta den ökade efterfrågan i Frövi med omnejd, det 
utifrån de etableringar som pågår och den inflytt som det planeras för. 

Det anses inte ingå i det kommunala uppdraget att korrigera för en 
upplevd och ojämn konkurrenssituation inom ett specifikt 
marknadssegment, där ska en kommun vara försiktig. Det vi som 
kommun kan och ska göra är att bistå företag eller privatpersoner som 
vill starta eller utveckla sitt företagande. Det kan såklart vara inom just 
dagligvaruhandeln.  

Kommunens inblandning hade kunnat varit annorlunda om det på den 
aktuella orten inte hade funnits en sådan service. Helt enkelt om det 
hade varit orimligt långt för invånarna i Frövi med omnejd att nå en 
matvarubutik och marknaden inte såg lönsamhet i en matvarubutik i 
området. 

Näringslivsenheten står tillförfogande att hjälpa till inom de ramar och 
regelverk som styr kommunal verksamhet.  Det kan exempelvis innebära 
att peka på detaljplanelagd mark som är förenlig med den verksamhet 
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som en aktör vill bedriva, att LOTSa ett företag genom det offentliga 
stödsystemet eller förse en aktör med underlag och statistik kopplat till 
kommunens utvecklingsplaner i exempelvis Frövi. 

Det är trots allt ett företag som ska driva dagligvaruhandel och inte en 
kommun. 

I Frövi finns en planlagd fastighet för dagligvaruhandel (gamla Tempo), 
fastigheten ägs privat. Vid intresse från marknaden att etablera sig kan 
Näringslivsenheten bistå med att förmedla kontaktuppgifter till ägaren 
av fastigheten.  

Vid förfrågningar från företag som är intresserade av att etablera 
dagligvaruhandel i Frövi hanteras frågan i samråd med företaget för att 
utreda platsens möjligheter. Behovet av planreserv för dagligvaruhandel 
tas med och utreds i kommande detaljplanearbeten, i linje med de 
utvecklingsplaner som finns i Frövi tätort. 
Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

• Motionen besvaras med yttrande från näringslivsenheten daterat 
2023-06-13. 

_______ 
 

För kännedom: 
Bengt Storbacka (S) 
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KF §169/23   Dnr: KS 2023/208 

 

Svar på Motion från Magnus Storm (C) om att minska 
matsvinnet 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen med följande motivering: 

• Jag vill ha ett litet tydligare svar, jag vill veta vad mer man 
grundar svaret på. Jag vill ha mer information innan jag nöjer mig. 

Ärendebeskrivning 

Magnus Storm (C) har inkommit med en motion om att minska 
matsvinnet. I motionen skriver Magnus att fullt ätlig mat varje dag slängs 
i våra skolor helt i onödan. Enligt Livsmedelsverkets kartläggning av 
matsvinnet i kommunala skolor från år2021. Så slängs i genomsnitt 50 
gram mat per gäst och dag från skollunchen. De motsvarar var sjätte 
portion eller uppskattningsvis 11 000 ton mat varje år. I rena pengar blir 
det ca 2,2 miljoner kr per dag i Sveriges alla kommunalt ägda skolor. 
Räknar vi då att de serveras lunch 180 dagar per år blir det 396 miljoner 
kr som slängs bort. 

Elever ska lära sig hur livsmedel produceras och följderna av detta 
slöseri som matsvinn är. Lärare får redan idag äta gratis lunch under 
förutsättningen att de äter pedagogiskt. Vilket är en bra början men de 
måste göras mer. 

Till exempel bör skollunchen vara schemalagd precis som en 
mattelektion. De skulle leda till en bättre matro för gäster, lugnare 
arbetsmiljö för personal och få ned matsvinnet. 

Mat som eventuellt blir över efter dagens lunch bör skolan kunna ge 
elever och personal möjlighet att köpa till ett subventionerat pris. Ett 
steg på vägen är om man ger Idrottscollege elever på Lindeskolan chans 
att köpa matlådor. Dessa ungdomar bor ofta själva och har möjligtvis 
inte tid eller kunskap för att laga näringsrik mat. Kosten vet vi är viktig 
framför allt för unga människor som tränar intensivt och ska prestera på 
hög nivå. 

Magnus Storm (C) föreslår: 
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• Måltidsenheten och barn och utbildningsförvaltningen får i 
uppdrag se över hur man kan erbjuda elever på idrottscollage att 
köpa matlådor till ett reducerat pris av överbliven mat från 
skoldagen. 

I motionen har beretts med majoriteten i Lindesbergs kommun. 
Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta avslå motionen: 

• Intentionen i motionen är god men att erbjuda mat till en viss 
grupp där man heller inte kan säkerställa att hela gruppen får 
samma möjlighet ser kommunstyrelseförvaltningen som ej 
genomförbart. 

• Matsvinn är något som kommunen arbetar aktivt med och målet 
är att få det till ett minimum 

Ledamöternas förslag till beslut 

Magnus Storm (C) föreslår att motionen återremitteras med följande 
motivering: 

• Jag vill ha ett litet tydligare svar, jag vill veta vad mer man 
grundar svaret på. Jag vill ha mer information innan jag nöjer mig.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras, och 
finner att kommunfullmäktige beslutar återremittera motionen till 
kommunstyrelsen. 

_______ 
 

För kännedom: 
Magnus Storm (C) 
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KF §170/23   Dnr: KS 2023/280 

 

Svar på Motion från Magnus Storm (C) om att seniorer kan 
vara vuxna i rummet för matro för elever på Lindbackaskolan 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige besluta besvara motionen med motiveringen att 
intentionen med motionen är god, det är dock en fråga för barn- och 
utbildningsnämnden och inte för kommunstyrelsen. Motionen ska då 
lyftas som ett nämndinitiativ i barn- och utbildningsnämnden. 

Ärendebeskrivning 

Magnus Storm (C) har inkommit med en motion om att seniorer kan vara 
vuxna i rummet för matro för elever på Lindbackaskolan. 

I motionen skriver Magnus Storm (C) att det finns oroande rapporter om 
att den enda måltid elever får under dagen är den de äter i skolan. Vissa 
skolor serverar även frukost till vissa elever för att de kommer till skolan 
tomma på energi och förväntas hålla fokus fram till lunch. En 
näringsriktig kost främjar inlärning och koncentrationsförmågan och är 
en nödvändighet för att våra elever ska klara de mål som finns. 

Studier visar även att matro i skolornas matsalar främjar att elever äter 
mer och att upptaget av näring ökar men vi är inte där. I dag är ljudnivån 
hög och det är en ganska orolig stämning på våra skolor under lunchtid i 
matsalen. 

Varje dag får lärare och övrig personal kämpa för att hålla ordning och 
försöka ge eleverna matro. Ett sätt att avlasta lärare och ge barnen i 
skolan en lugnare och tryggare miljö är att få in flera vuxna i rummet. En 
bra startför att komma till rätta med problemet är att börja med att 
bjuda in aktiva seniorer från en eller flera föreningar i närområdet. 
Intentionen med motionen är att de kommer bidra med lugn och extra 
ögon och öron under skolmåltiden. Belöningen för dessa 
trygghetsskapande äldre blir en gratis lunch och ett rikare socialt liv. 

Magnus Storm (C) föreslår: 

• Barn och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att utreda och ta 
fram ett koncept där seniorer kan avlasta skolans personal och 
vara vuxna i rummet. Pilot en för projekt ”Matro” kan med fördel 
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vara Lindbackaskolan i Lindesberg under en termin och sedan 
utvärdera resultatet. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta besvara 
motionen med motiveringen att intentionen med motionen är god, det är 
dock en fråga för barn- och utbildningsnämnden och inte för 
kommunstyrelsen. Motionen ska då lyftas som ett nämndinitiativ i barn- 
och utbildningsnämnden. 

_______ 
 

För kännedom: 
Magnus Storm (C) 
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KF §171/23   Dnr: KS 2023/285 

 

Redovisning ej verkställda beslut inom socialförvaltningen 
kvartal 2 år 2023 

 

Beslut 

Redovisning ej verkställda beslut kvartal 2 år 2023 läggs till 
handlingarna. 

Ärendebeskrivning 

Enligt 16 kap 6 f-h §§ SoL (Socialtjänstlagen) är kommunerna skyldiga 
att rapportera alla gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL, samt 28 f-h §§ 
LSS (Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade) enligt 9 § LSS, 
som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även beslut som 
har avbrutits och ej verkställts inom tre månader ska rapporteras. 

Rapporteringen sker kvartalsvis till IVO, inspektionen för vård och 
omsorg, i samband med denna rapportering skall socialnämnd 
informeras och sedan överlämnas till kommunfullmäktige. 

Om IVO bedömer att den enskilde har fått vänta oskäligt länge på att ett 
beslut ska verkställas kan myndigheten ansöka om utdömande av en 
särskild avgift hos förvaltningsrätten. 
Förslag till beslut 

Redovisning ej verkställda beslut kvartal 2 år 2023 läggs till 
handlingarna. 

_______ 
 

För kännedom: 
Socialnämnden 
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KF §172/23   Dnr: KS 2023/357 

 

Redovisning ej verkställda beslut inom socialförvaltningen 
kvartal 3 år 2023 

 

Beslut 

Redovisning ej verkställda beslut kvartal 3 år 2023 läggs till 
handlingarna. 

Ärendebeskrivning  

Enligt 16 kap 6 f-h §§ SoL (Socialtjänstlagen) är kommunerna skyldiga 
att rapportera alla gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL, samt 28 f-h §§ 
LSS (Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade) enligt 9 § LSS, 
som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även beslut som 
har avbrutits och ej verkställts inom tre månader ska rapporteras. 

Rapporteringen sker kvartalsvis till IVO, inspektionen för vård och 
omsorg, i samband med denna rapportering skall socialnämnd 
informeras och sedan överlämnas till kommunfullmäktige.  

Om IVO bedömer att den enskilde har fått vänta oskäligt länge på att ett 
beslut ska verkställas kan myndigheten ansöka om utdömande av en 
särskild avgift hos förvaltningsrätten. 
Förslag till beslut 

Redovisning ej verkställda beslut kvartal 3 år 2023 läggs till 
handlingarna. 

_______ 
 

För kännedom: 
Socialnämnden 
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KF §173/23   Dnr: KS 2023/287 

 

Förslag till nya stadgar för Riksbyggens kooperativa 
hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att 

• Godkänna nya stadgar för Riksbyggens kooperativa 
hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening. 

Ärendebeskrivning 

Riksbyggens kooperativa hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening 
har antagit nya stadgar för föreningen i samband med årsstämma  

2023-06-02 och extra stämma 2023-09-29. För att dem nya stadgarna 
ska vara giltiga ska dem godkännas av kommunfullmäktige i Lindesberg 
enligt § 45 4p. i nuvarande stadgar.  

Stadgarna behöver uppdateras för att bättre tillgodose verksamhetens 
behov och för att återspegla gällande lagstiftning.  
Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

• Godkänna nya stadgar för Riksbyggens kooperativa 
hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening.  

_______ 
 

För åtgärd: 
Kanslienheten 
För kännedom: 
Riksbyggens kooperativa hyresrättsförening Tallen Ekonomisk förening 
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KF §174/23   Dnr: KS 2023/360 

 

Medborgarförslag om att öka tillgängligheten till offentliga 
miljöer för rörelsehindrade 

 

Beslut 

Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 

Ärendebeskrivning 

En medborgare har inkommit med ett medborgarförslag om att öka 
tillgängligheten till offentliga miljöer för rörelsehindrade. 
Medborgarförslaget innefattar fyra förslag: 

• Markering som visar var trottoarer är avfasade för att underlätta 
övergång med rullatorer och rullstolar. 

• Fortsätt även under vintern att ha Kungsgatan som 
gångfartsområde. 

• Fler platser för handikapparkering vid 
vårdcentralen/folktandvården. 

• Bättre skyltning i huset som vårdcentralen/folktandvården ligger 
i. 

Förslag till beslut 

Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 

_______ 
 

För åtgärd: 
Kommunsekreterare 
För kännedom: 
Medborgaren 
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KF §175/23   Dnr: KS 2023/365 

 

Medborgarförslag om parkeringshus vid vårdcentralen i 
Lindesberg 

 

Beslut 

Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 

Ärendebeskrivning 

En medborgare har inkommit med ett medborgarförslag om att se över 
betalningsmöjligheter för parkeringshuset vid vårdcentralen i 
Lindesberg. Idag betalar besökande via en app. Medborgaren föreslår att 
det även ska gå att betala med kort. 
Förslag till beslut 

Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 

_______ 
 

För åtgärd: 
Kommunsekreterare 
För kännedom: 
Medborgaren 
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KF §176/23   Dnr: KS 2023/325 

 

Interpellation från Stefan Andersson (MP) Ingalill 
Lennartsdotter (MP) till kommunstyrelsens ordförande om 
hur samarbetet mellan socialtjänst skola polis och barn- och 
ungdomspsykiatrin fungerar 

 

Beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 

Ärendebeskrivning 

Stefan Andersson (MP) och Ingalill Lennartsdotter (MP) har inkommit 
med en interpellation. Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens 
ordförande och handlar om samarbetet mellan socialtjänst, skola, polis 
och ungdomspsykiatrin fungerar.  

Stefan Andersson (MP) och Ingalill Lennartsdotter (MP) ställer följande 
frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Hur ser detta samarbete ut i vår kommun? 

2. Hur fungerar sekretessen mellan: 

a. Skolan och socialtjänsten, polisen och barn- och 
ungdomspsykiatrin? 

b. Socialtjänsten och polisen samt barn- och 
ungdomspsykiatrin? 

Förslag till beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 

_______ 
 

För kännedom: 
Ingalill Lennartsdotter (MP) 
Stefan Andersson (MP) 
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KF §177/23   Dnr: KS 2023/366 

 

Interpellation från Bengt Storbacka (S) till 
kommunstyrelsens ordförande om de första 1000 dagarna 

 

Beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 

Ärendebeskrivning 

Bengt Storbacka (S) har inkommit med en interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande om de första 1000 dagarna. I 
interpellationen skriver Storbacka (S) bland annat att kommunstyrelsen 
nyligen har förlängt överenskommelsen med Folkhälsoteamet där det 
tydligt sägs att parterna ska arbeta kunskapsbaserat.  

Oppositionen har bland annat föreslagit en satsning på barnens första 
1000 dagar, det vill säga de första levnadsåren i en människas liv. 
Storbacka (S) skriver vidare att forskning och erfarenhet visar att 
insatser där BVC, Förskolan och Socialförvaltningen samverkar, för att 
stötta ”nya” föräldrar är värdefullt. Lindesbergs kommun har en sådan 
samverkan mellan kommunen och BVC – Familjecentralen – men 
behovet är mycket större. Tidiga insatser behöver stärkas kraftigt. 
Folkhälsoavtalet påpekar vikten av att jobba kunskapsbaserat.  

Vid ett ledamotsinitiativ i kommunstyrelsen har Bengt Storbacka (S) 
uppmanat majoriteten att säkra upp det arbetet och lägga ytterligare 2 
miljoner kronor för att förstärka samverkan mellan BVC och kommunen. 
Vi får dock inget gehör för det. Dessutom har majoriteten tagit bort 
pengarna för förvaltningsövergripande förebyggande arbete från och 
med 2024. 

Bengt Storbackas (S) fråga till kommunstyrelsens ordförande, Tomas 
Klockars (M): 

Hur tänker ni kring detta? 
Förslag till beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 
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_______ 
 

För kännedom:  
Bengt Storbacka (S) 
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KF §178/23   Dnr: KS 2023/367 

 

Interpellation från Elin Axelsson (S) Bengt Storbacka (S) till 
kommunstyrelsens ordförande om äldreboende i Lindesbergs 
kommun 

 

Beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 

Ärendebeskrivning 

Elin Axelsson (S) och Bengt Storbacka (S) har inkommit med en 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande om äldreboende i 
Lindesbergs kommun. 

I interpellationen ställer sig Elin Axelsson (S) och Bengt Storbacka (S) 
frågan hur majoritetens planer för nytt äldreboende ser ut? Behovet är 
stort. 

Under förra mandatperioden togs beslut om en lokalförsörjningsplan 
med prioriteringsordning i Socialnämnden som tydligt pekar ut ett nytt 
särskilt boende, korttidsboende och LSS barn. Detta har majoriteten nu 
pausat. 

Axelsson (S) och Storbacka (S) är fullt medvetna om kommunens ökade 
kostnader på grund av ökade hyror till följd av omvärldshändelser som 
energikostnader, inflationen och ökade pensionskostnader som fördyrar. 
Samtidigt pekar ingenting på att det skulle bli billigare att bygga 
imorgon. Det kan tom vara så att Lindesbergs kommun kan vara med och 
stimulera byggbranschen lokalt/regionalt, vilket behövs, samtidigt som 
kommunen säkrar upp för framtida behov av äldreboende. 

Då majoriteten pausat beslutet om nytt särskilt boende för att utreda 
frågan vidare undrar vi hur det beslutet ser ut? Vi önskar veta när nya 
uppdrag kommer att läggas. Socialförvaltningen saknar nu ett uppdrag 
kring detta. Samtidigt ligger beslutet kvar att ett nytt särskilt boende ska 
byggas.  

Elin Axelsson (S) och Bengt Storbacka (S) ställer följande frågor till 
kommunstyrelsens ordförande: 

• Tiden går och våra äldre samt Socialförvaltningen behöver 
besked. Hur ser planerna ut?  
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• Kommer prioriteringar för ett nytt särskilt boende att synas i 
budget framöver? 

Förslag till beslut 

Interpellationen ställs och besvaras. 

_______ 
 

För kännedom:  
Elin Axelsson (S) 
Bengt Storbacka (S) 
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KF §179/23   Dnr: KS 2023/267 

 

Medborgarförslag om att göra vattentornet på Norra 
Bangatan i Frövi till en öppen vägg för konstnärer att måla 
på 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Avslå medborgarförslaget med hänvisning till att det inte 
uppfyller alla kriterier för att få väcka ett medborgarförslag i 
Lindesbergs kommun 

Ärendebeskrivning 

Det har inkommit ett medborgarförslag till Lindesbergs kommun om att 
göra vattentornet i Norra Bangatan i Frövi till en öppen vägg för 
konstnärer att måla på. Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2023-
10-16 beslutade kommunfullmäktige i Lindesberg att överlämna 
medborgarförslaget till tillväxtnämnden.  

Det har framkommit att medborgarförslaget inte uppfyller alla kriterier 
för medborgarförslag i Lindesbergs kommun. Förslagsställaren är inte 
folkbokförd inom Lindesbergs kommun och får därför inte väcka ett 
medborgarförslag enligt §33 i arbetsordningen för kommunfullmäktige, 
KS 2019/315-5.  Att man måste vara folkbokförd inom kommunen för 
att väcka ett medborgarförslag regleras även i 8 kap. 1§ Kommunallag 
(2017:725).  

Förslagsställaren har meddelats om kriteriet och ombetts inkomma med 
rättelse för det fall att man angett en annan adress i sin ansökan än 
folkbokföringsadressen. Vid kontakt med förslagsställaren framkommer 
det att man inte är folkbokförd inom Lindesbergs kommun.  

Då medborgarförslaget inte uppfyller alla kriterier för medborgarförslag 
föreslås fullmäktige avslå förslaget. 
Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
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• Avslå medborgarförslaget med hänvisning till att det inte 
uppfyller alla kriterier för att få väcka ett medborgarförslag i 
Lindesbergs kommun 

_______ 
 

För åtgärd: 
Ansvarig handläggare 
För kännedom: 
Förslagsställaren 
Tillväxtnämnden 
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KF §180/23   Dnr: KS 2023/375 

 

Val av 7 ledamöter i styrelsen för Linde Energi AB, tidigare 
Närkes Kils Energi AB 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar utse för perioden 2023–2027: 

Tom Persson 
Rickard Jirvelius 
Maria Lindqvist 
Markus Lundin 
Greger Nilsson 
Sofié Krantz 
David Larsson 

Ordförande: Tom Persson 
Vice ordförande: Greger Nilsson 

Ärendebeskrivning 

Nytt elmarknadsdirektiv från EU Clean Energy Act – ”Ren energi”. Av de 
nya reglerna i ellagen (1997:857) för elnätsverksamhet framgår att ett 
nätföretag inte får bedriva någon annan verksamhet än nätverksamhet. 
Med anledning av lagändringen kommer därför Linde Energi AB behöva 
genomföra en omorganisation för att möta den nya lagstiftningen som 
träder i kraft 1 januari 2024. 

Den nya energikoncernen innefattar nu följande bolag: 

• Linde Energi AB 

• Linde Energi Elnät AB 

• Linde Energi Värme AB 

• Linde Energi försäljning AB 

I februari 2023 utsåg kommunfullmäktige, ledamöter till Linde Energi 
Försäljning AB (KF § 23/23). I november utsåg kommunfullmäktige, 
ledamöter till Linde Energi Elnät AB (KF § 144/23) och Linde Energi 
Värme AB (KF § 145/23). I detta beslut vill man förtydliga att val av 
styrelseledamöter ska göras till Linde Energi AB, tidigare Närkes Kils 
Energi AB, som nu är det nya moderbolaget i energikoncernen.  
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Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar utse för perioden 2023–2027: 

Tom Persson 
Rickard Jirvelius 
Maria Lindqvist 
Markus Lundin 
Greger Nilsson 
Sofié Krantz 
David Larsson 

Ordförande: Tom Persson 
Vice ordförande: Greger Nilsson 

_______ 
 

För åtgärd: 
Systemansvarig Troman 
För kännedom: 
Linde Energi AB 
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